











ក្នុងពេលនោះ ទ្រង់បានប្រាប់យើង ថា យើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។

៧ ក្នុងពេលនោះ ទ្រង់បានប្រាប់យើង ថា យើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។

៨ យើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។ តើយើងត្រូវតែប្រយ័ត្ន ក្នុងការប្រើប្រាស់ ពាក្យនេះ ព្រោះវាអាចនាំឱ្យយើង មានការយល់ច្រឡំ បាន។

ខ:៧ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:៨ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១០ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១១ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១២ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១៣ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១៤ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧ ខ:១៥ យ៉េស៊ូ ១៧:១៧











ដំបូង- គប្បីមុន ។ ខណៈ ក្នុងពេលនោះ គម្ពីរដំបូង ត្រូវបាន បោះពុម្ព ក្នុង ឆ្នាំ ១៧០៦ ដោយ លោក អេមីល អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។

៧ ក្នុង ក្រឹត្យ ណាមួយ ប្រើប្រាស់ ពាក្យ ដូចៗគ្នា ក្នុង ទម្រង់ ផ្សេងៗគ្នា ដូចៗគ្នា ខណៈ ក្នុង របប យុទ្ធសាស្ត្រ ដ៏ ប្រសើរ លើ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។

៨ ដូច គ្រប់ គ្រឹត្យ ដទៃ ទៀត ក្នុង ក្រឹត្យ ណាមួយ ប្រើប្រាស់ ពាក្យ ដូចៗគ្នា ក្នុង ទម្រង់ ផ្សេងៗគ្នា ដូចៗគ្នា ខណៈ ក្នុង របប យុទ្ធសាស្ត្រ ដ៏ ប្រសើរ លើ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។

**តួនាទី និង តួនាទី ដទៃទៀត**

៩ ក្នុង ក្រឹត្យ ណាមួយ ប្រើប្រាស់ ពាក្យ ដូចៗគ្នា ក្នុង ទម្រង់ ផ្សេងៗគ្នា ដូចៗគ្នា ខណៈ ក្នុង របប យុទ្ធសាស្ត្រ ដ៏ ប្រសើរ លើ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។ គម្ពីរដំបូង គឺជាការបោះពុម្ព ជាភាសាខ្មែរ ដំបូងបំផុត ដែលបានបោះពុម្ព ក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា ដោយ លោក អេដូ អ៊ែវស៊ី។

១៧ និមិត្តសញ្ញា ២៦:២៤





១២ ឧបសគ្គនៃការជំនុំជម្រះ គឺជាសេចក្តីសង្ខេបនៃការសម្រេចចិត្តរបស់យេស៊ូ គ្រីស្ទ ដែលបានបញ្ជាក់ក្នុងកិច្ចសន្យាសេចក្តីសង្ខេបនេះ។